
Referat fra bestyrelsesmøde lørdag den 9. september 2023 hos Jan Pelle 

Referent: Aase Høg 

Ad 1) Opfølgning efter sidste bestyrelsesmøde. 

Der er fra Ballerup kommune kommet en advarsel om forsøg på svindel, men det vil 

ikke give bonus i Ballerup kammerkor. 

Ingen har meldt sig til en gruppe, der skulle forsøge at få engageret flere 

medlemmer. 

Aase T.P. kontakter Hanna om hun ønsker at være aktivt eller passivt medlem af 

bestyrelsen. 

Ad 2) Meddelelser 

a) Fra formanden. Se ovenstående. 

b) Fra Kassereren.  

Der er i årets løb gjort et betragteligt indhug i korets kassebeholdning. Der er 

p.t. et rådighedsbeløb på 18.344,15 kr.   

Der var enighed om at fastholde det foreslåede kontingent på 100 kr. Skulle 

der senere opstå problemer i forbindelse med aflønning af hjælpesangere, kan 

beløbet evt. blive hævet. 

Ad 3)  Medlemmer.  

Fire har forladt koret og vi må nok forvente, at der kan være flere, der går 

med samme tanker. Det store spørgsmål er, om vi kan forsætte som kor med 

så få medlemmer, i øjeblikket 21. Der kunne måske blive tale om en 

sammenlægning med et andet kor.  Med så få medlemmer er det svært at 

forstille sig deltagelse i et større værk, som vi har gjort tidligere. Kan der 

fremover sammensættes et tilfredsstillende program? Vi satser på en tidlig 

generalforsamling engang i januar for at få afklaret situationen. 

Ad 4)   Tur til Höör er aflyst. 

I stedet er planlagt en øvelørdag den 7. oktober og en øvesøndag den 12. 

november. Er det mulig at arrangere et eller andet socialt i den forbindelse? 

Ad 5)   Vi skal have fundet to inspiratorer til at overtage en korprøve.  



Aase T.P. har kontaktet Randi, som kan den 5. oktober og den 2. november. 

Endvidere har Hanne foreslået Tora Vestergaard.  

Ad 6)     Øveplan og korkalender 

Aase T.P. udsender en korkalender, når aftalerne er på plads. Hanne forventes 

at udarbejde en øveplan i samråd med PKU. 

Ad 7)   Næste møde er 16. november i kulturhuset kl. 17.30 

Eventuelt: intet. 

 

 

 

 

 

  


